
Trafikudvalget

Til: Transportministeren

Dato: 27. december 2010

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

TRU alm. del

Samrådsspørgsmål P
Ministeren bedes redegøre for sit forslag om at udlicitere fjerntrafikken på jern-
banenettet. Der ønskes herunder en redegørelse for, hvordan ministeren vil løse
problemet med sporkapacitet på Københavns Hovedbanegård. Det ønskes
endvidere oplyst, om denne beslutning indebærer, at de IC3-tog, som de sjæl-
landske togpassagerer har fået stillet i udsigt, ikke bliver til noget alligevel med
den konsekvens, at disse brugere ikke får den komfort, ministeren har lovet.
Hvordan harmonerer ministerens forslag med forliget fra 2003 om, at fjerntra-
fikken ikke skal være omfattet af udlicitering?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Anne Baastrup (SF).

På udvalgets vegne

Flemming Damgaard Larsen
formand
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